

Caritas Charity TV Show 「明愛暖萬心」慈善晚會

We are committed to the vision of being a leading responsible and caring corporate citizen and building a better tomorrow for the next generation. All along, we offer professional and financial support to a number of social services groups and non-profit-making organizations. We also make donations to charities and encourage and support our directors and staff to participate in different charitable activities.

Recently, we became a diamond sponsor of the "Caritas Charity TV Show". Organized by the Friends of Caritas, the event was held on 10 July 2010 from 9:30-11:00pm, and was broadcast live on TVB Jade Channel. 📺

我們致力推動企業公民責任，為下一代建設更美好的明天。作為社會一份子，我們一直為社會服務團體和非牟利組織提供專業及財務支持，並不時捐助慈善機構，鼓勵董事和員工參與有關慈善活動，回饋社會。

最近我們贊助了由「明愛之友」主辦的「明愛暖萬心」慈善晚會，作為是項慈善活動的鑽輝贊助人。慈善晚會於2010年7月10日晚上9時30分至11時舉行，並由香港無線電視直播。 📺



Mr Paul M P Chan (left) and our CEO Mr Charles W D Chan (right) at the event
陳茂波先生（左）及本公司首席執行官陳維端先生（右）出席了晚會

